
1. Wat is de huidige stand van zaken van de gesprekken die thans gaande zijn? 
Op dit moment zijn wij met Drechtwerkgroen (Dwg) in gesprek over het huidige contract en verdere  
invulling van de (toekoms�ge) func�e van de Kinderboerderij. Hierbij is afgesproken om (meer) in te  
zeten op Natuur- en Milieueduca�e (NME). Van de zijde van Dwg is gevraagd naar gemeentelijke  
kaders hiervoor. Desgewenst kunnen deze na de zomer met uw raad worden gedeeld. 
Daarnaast hee� Dwg hulp gevraagd bij het benaderen van het onderwijs in Papendrecht. 
Planning is dat de er door Dwg nog voor de zomervakan�e contact wordt gelegd met scholen. 
Daarnaast (zie hiervoor ook vraag 5) verkent Dwg de mogelijkheid om �jdens het zg. Zomerfeest (28 
juni) samen te werken met een Papendrechtse par�j. Het betre� hier een pilot voor NME-ac�viteiten.  
 
2. Met wie bent U precies in gesprek? 
Zie vraag 1: Dwg 
 
3. Bent U op de hoogte van het feit dat er een externe par�j is die belangstelling hee� om de 
kinderboerderij te gaan exploiteren? 
Nee. 
 
4. Er van uitgaande dat het antwoord op vraag 3 met een ja beantwoord wordt is de 
vervolgvraag. Hoe kijkt U tegen deze par�j aan en worden zij meegenomen in de gesprekken 
die thans plaats vinden. 
N.v.t. 
 
5. Er van uitgaande dat het antwoord op vraag 3 met een nee beantwoord wordt is de 
vervolgvraag: hoe kan het dan dat een externe par�j aangee� zich te hebben gemeld bij de 
gemeente, maar dat die gesprekken nog niet hebben geleid tot een akkoord. 
Wij hebben geen gesprekken gevoerd met een externe par�j over de exploita�e. Wel is er enkele  
maanden geleden aan ons de vraag gesteld of Dwg benaderd mocht worden i.v.m. het organiseren  
van ac�viteiten op het terrein van de kinderboerderij. Uit navraag is recent gebleken dat Dwg met  
deze par�j gesprekken hee� opgestart over het verrichten van een ac�viteit met deze par�j (het  
betre� hier ac�viteiten voor kinderen op het gebied van NME). Het betre� vooralsnog een pilot voor 
samenwerking �jdens het zgn. Zomerfeest (28 juni). 


